
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Máslovice dne 29. 12. 2020 
 

Přítomni zastupitelé obce:  

Iva Buková, Petr Herman, Ing. Aleš Illichman, Ing. Vladimíra Sýkorová, Mgr. Ludmila 

Szöllösová, Miluše Švarcová 

Omluveni: Martina Kovácsová 

Veřejnost: 2 osoby    Zahájení:  20 hodin 

 

1. Jmenování zapisovatelky, volba ověřovatelů zápisu, kontrola zápisu z minulého 

zasedání 

Zasedání zastupitelstva obce zahájila v 19,30 hodin starostka obce Ing. V. Sýkorová (dále jen 

„předsedající“), která přivítala přítomné. Předsedající určila zapisovatele A. Illichmana. Jako 

ověřovatele zápisu navrhla paní Ludmilu Szöllösovou a M. Švarcovou. Optala se, jestli 

navržené osoby s tímto souhlasí nebo pokud zastupitelé mají jiný návrh na ověřovatele zápisu, 

aby jej uplatnili. Předsedající přečetla návrh usnesení a dala hlasovat.   

 

Návrh usnesení 1/9/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje ověřovatele zápisu L. Szöllösovou a Miluši 

Švarcovou a Aleše Illichmana jako zapisovatele.  

 

Hlasování: PRO- 6, PROTI - 0 , ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  

 

 

2. Schválení programu, kontrola zápisu z minulé schůze 

Předsedající předložila zastupitelstvu obce ke schválení návrh programu zasedání s návrhy na 

doplnění programu: bod 3- Kontrola zápisu z minulých zasedání, bod 9 – Projednání žádosti o 

poskytnutí finanční zápůjčky I. B. Bod 10 – Schválení zápisu kroniky za rok 2019.  

Dala možnost, aby se zastupitelé k programu vyjádřili.  

Předsedající přečetla upravený program zasedání:  

 

Navržený program ke schválení:            

 

1. Jmenování zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu. 

2. Schválení programu. 

3. Kontrola zápisu z minulých zasedání.  

4. Rozpočtové opatření č. 11 a č. 12. 

5. Plán inventarizace, inventarizační komise  

6. Rozpočet obce na rok 2021.  

7. Stanovení závazných ukazatelů, schválení rozpočtu MŠ Máslovice pro rok 2021 a 

střednědobého výhledu na rok 2022. 

8. Schválení plánovací smlouvy. 

9. Projednání žádosti o poskytnutí finanční zápůjčky I. B.  

10. Schválení zápisu kroniky obce za rok 2019. 

11. Schválení nových cen za odvoz komunálního odpadu.  

12. Různé 

13. Diskuse 

 

Předsedající vyzvala k diskusi o programu, dala hlasovat o navrženém programu.  

 



Návrh usnesení 2/9/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržený program schůze.  

 

Hlasování: PRO - 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0 

Usnesení schváleno.  

 

3. Kontrola zápisu ze schůze z 10. 11. a 14. 11. 2020 

Předsedající se otázala, zda někdo má připomínky k zápisu z minulého zasedání.  

Nikdo připomínky nevznesl.  

  

4. Rozpočtové opatření č. 11 a č.  12 (dále jen RO) 

RO č. 11 starostka schválila na začátku prosince a předkládá zastupitelům na vědomí. 

V příjmech navýšení v pol. 1111 – Daň z příjmu fyzických osob placená plátci o 100 tisíc Kč, 

par. 3314 – Příjmy z knihovny o 200 Kč, par. 6310 – Příjmy z úroků o 4700 Kč. Celkem o 

104 900 Kč. Ve výdajích par. 2221 – Provoz veřejné silniční dopravy o 25 500 Kč, par. 6112 

– Zastupitelstva obcí o100 tisíc Kč, par. 6171 – Činnost místní správy o 60 tisíc Kč. Celkem o 

185 500 Kč. 

RO č. 12 předkládá ke schválení. Navrhuje tyto změny:  

V příjmech pol. 4112 480 tisíc Kč na provoz přívozu. Ve výdajích par. 2232 – Provoz 

vnitrozemské plavby navýšení o 500 tisíc Kč, 5212 – Ochrana obyvatelstva navýšení o 18 

tisíc Kč. 

 

Návrh usnesení 3/9/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice bere na vědomí RO č. 11 a schvaluje RO č. 12.  

 

Hlasování: PRO – 6, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  
 

 

5. Plán inventarizace, inventarizační komise 

Starostka přednesla plán inventur za rok 2020.  

Periodická inventura majetku obce a závazků a pohledávek ke dni 31. 12. 2020 bude zahájena 

dne 30. 12. 2020 a ukončena dne 29. 1. 2021. Z této inventury bude pořízen inventurní soupis 

majetku do 31. 1. 2021 a závěrečná inventurní zpráva o provedené inventarizaci. 

Inventarizace zapůjčeného majetku Mateřské škole Máslovice (dále jen MŠ) bude provedena 

do 29. 1. 2020 za účasti ředitelky MŠ.  

Při inventarizaci majetku se postupuje dle vnitřní směrnice č. 3/2015. Členové inventarizační 

komise jsou povinni postupovat dle vyhlášky č. 270/2010 Sb. a dle vnitřní směrnice 

k inventarizaci obce. Za tímto účelem jsou povinni se s oběma předpisy seznámit. Členové 

inventarizační komise se zúčastní proškolení k provádění inventarizace dne 30. 12. 2020 

v budově obecního úřadu od 19 hodin. Hlavní inventarizační komise (HIK) zodpovídá za 

organizaci, řízení a provedení inventarizace a tvoří ji členové:  

předsedkyně Ludmila Szöllösová, člen Pavel Šertler, členka Miluše Švarcová. L. Szöllösová 

odmítla být předsedkyní, stejně tak nechtěla M. Švarcová. Předsedou komise tedy bude pan 

Pavel Šertler. 

 

Návrh usnesení 4/9/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje plán inventarizace a inventarizační komisi ve 

složení: Pavel Šertler (předseda), Ludmila Szöllösová (členka), Miluše Švarcová (členka). 



Periodická inventura majetku obce a závazků a pohledávek ke dni 31. 12. 2020 bude zahájena 

dne 30. 12. 2020 a ukončena dne 29. 1. 2021. Z této inventury bude pořízen inventurní soupis 

majetku do 31. 1. 2021 a závěrečná inventurní zpráva o provedené inventarizaci. 

 

Hlasování: PRO – 6, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno. 

 

6. Rozpočet obce na rok 2021 

Návrh rozpočtu byl řádně vyvěšen. Příjmy činí 4,756 tisíc Kč, Výdaje 4, 932 tisíc Kč a 

financování ve výši 176 tisíc Kč bude kryto z finančních rezerv.  

 

Návrh usnesení 5/9/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje rozpočet na rok 2021. Příjmy činí 4,756 tisíc Kč, 

Výdaje 4, 932 tisíc Kč, financování ve výši 176 tisíc Kč bude kryto z finančních rezerv.  

 

Hlasování: PRO - 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0 

Usnesení schváleno.  

 

7. Stanovení závazných ukazatelů, schválení rozpočtu MŠ Máslovice pro rok 2021 a 

střednědobého výhledu do r. 2022 

Rozpočet mateřské školy na rok 2021 bude činit 2,751 500 Kč v příjmech a 2, 741 500 Kč ve 

výdajích. Závazné ukazatele pro rok 2021 z částky 270 tisíc Kč, kterou poskytuje obec na 

provoz mateřské školy, jsou následující:  

Spotřeba energií 100 tisíc Kč, služby 100 tisíc Kč a materiál 70 tisíc Kč. Celkem 270 tisíc Kč. 

 

Návrh usnesení 6/9/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje rozpočet MŠ Máslovice na rok 2021 a závazné 

ukazatele a střednědobý výhled do r. 2022.  

Hlasování: PRO - 6,  PROTI - 0, ZDRŽEL SE –  0 

Usnesení schváleno.  

 

 

8. Schválení plánovací smlouvy 

S návrhem Plánovací smlouvy byli zastupitelé seznámeni v dřívějším období, kdy se nad ní 

několikrát diskutovalo. Jedná se o Plánovací smlouvu, která se uzavře mezi obcí Máslovice a 

majiteli pozemků v tzv. lokalitě 1/5 (J. a B. a O. Lidických a M. Zrůst). Jedná se o tyto 

pozemky: 66/31 o výměře 11 288 m2, 66/69 o výměře 71 m2 a 66/33 o výměře 5 124 m2. Na 

těchto pozemcích se v budoucnu budou stavět rodinné domy. Plánovací smlouva určuje 

závazky smluvních stran.   

 

Návrh usnesení 7/9/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje Plánovací smlouvu mezi obcí Máslovice a majiteli 

pozemků v lokalitě 1/5 (J., B. a O. Lidických a M. Zrůstem) a pověřuje starostku k podpisu 

této smlouvy. 

 

Hlasování: PRO - 6,  PROTI - 0, ZDRŽEL SE –  0 

Usnesení schváleno.  

 

 

9. Projednání žádosti o půjčku  



Žádost byla přijata 27. 12. 2020, paní I. B. žádá o finanční půjčku ve výši 100 tisíc Kč na 

dokončení plynofikace domu č. p. 48, ve kterém bydlí. Půjčka se poskytuje s úrokem 3 % a na 

dobu 5 let. Starostka poskytla zastupitelům návrh smlouvy o zápůjčce.   

 

Návrh usnesení 8/9/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice souhlasí se zápůjčkou finančního obnosu ve výši 100 tisíc Kč 

paní I. B., schvaluje Smlouvu o zápůjčce a pověřuje starostku k jejímu podepsání.  

 

Hlasování: PRO – 5, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 1 (I. Buková)  

Usnesení schváleno.  
 

 

10. Schválení zápisu kroniky obce za rok 2019 

Starostka předložila zápis kroniky obce za rok 2019.  

 

Návrh usnesení 9/9/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje zápis kroniky obce za rok 2019. 

 

Hlasování: PRO – 6, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  
 

 

11. Schválení nových cen za odvoz komunálního odpadu v roce 2021  

Vzhledem k tomu, že se zvyšuje tzv. skládkovné, obec musela zvýšit i cenu za svoz 

komunálního odpadu v roce 2021.  

Roční cena za týdenní svoz – 2200 Kč, za sezónní svoz – 1950 Kč, za čtrnáctidenní svoz – 

1465 Kč, za měsíční svoz 1000 Kč. Cena svozu bioodpadu – 1174 Kč za dobu 8 měsíců.  

 

Návrh usnesení 10/9/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje výši cen za svoz komunálního odpadu v roce 2021. 

 

Hlasování: PRO – 6, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  
 

 

12. Různé 

1. Starostka podala žádost o dotaci na venkovní fitness hřiště na Ministerstvo pro místní 

rozvoj.   

2. Starostka navrhuje, aby při příznivém počasí byly firmou Karel Kostka provedeny tyto 

činnosti: opravit komín u obecního úřadu, opravit betonovou desku u odpadního kanálu před 

obecním úřadem, vydláždit část plochy pod stromy u statku, kde parkuje autobus.  

3. Starostka navrhuje, aby se v příštím roce podala žádost o dotaci na opravu kapličky (před 

Špačkovými). Je potřeba zadat vypracování technické zprávy. Maximální částka dotace je 200 

tisíc Kč, minimální 50 tisíc Kč. Spoluúčast obcí je 30 %. 

4. Jsou vypsány na příští rok dotace na sportoviště včetně výstavby či rekonstrukce zázemí, tj. 

např. kabin nebo hřiště. 

5. Změna jízdních řádů od 4. ledna (návrat ke stavu před Vánocemi).   

 

 

 13. Diskuse 



Proběhla především na téma budoucí kanalizace. Další diskuse proběhla nad topením v sále. 

Je totiž obtížné v sále zvednout teplotu o několik stupňů za krátkou dobu. Mluvilo se o 

konvertoru s větrákem, který se ale používá hlavně v průmyslových halách. Nebo se bude 

muset temperovat na vyšší teplotu. Ředitel VÚVč požádal o umístění dopravní značky 

s omezením rychlosti na 30 km/hod. v místech přibližně před mostkem (šikmo proti rybníku). 

Také se hovořilo o černé skládce u bývalé vodárny, kam zajíždí auta a přímo vysypávají 

z korby odpad. Obec na toto místo umístí betonové zábrany. M. Švarcová poděkovala za 

posekání vysoké trávy a plevelů v třešňové aleji.  

   

 

 

Starostka poděkovala přítomným za účast a ukončila schůzi ve 22.10 hodin.  

 

 

Zapsal:  A. Illichman 

 

 

Ověřili:    

 

 

L. Szöllösová  

 

 

 

M. Švarcová 


